
ZÁPISNICA 

 
zo zasadnutia OZ v Chmeľovci, konaného dňa 1.2.2024 

 

Program:- tvorí príloha č. 1 tejto zápisnice. 

 

Prítomní: 3 poslanci OZ :  

▪ Peter Muľ 

▪ Miloš Tivadar 

▪ Gabriel Vojtek 

 

Neprítomní: 2 poslanci OZ: 

▪ Ľuboslava Majerníková 

▪ Zuzana Vojteková 

 

OZ je uznášania schopné. Prezenčná listina tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 

 

K bodu 1: Schôdzu otvorila starostka obce Eva Partilová a privítala poslancov a ďalších 

prítomných starostu obce Podhorany Štefana Dadeja a občana Matúša Juraja Kobyľana. 

 

K bodu 2: Za zapisovateľa bola určená p. Katarína Kerestešová, za overovateľov zápisnice 

boli určení Miloš Tivadar a Peter Muľ. 

 

K bodu 3 : Starostka obce oboznámila poslancov s programom schôdze. Poslanci 

s programom schôdze súhlasili. 

 

K bodu 4:  V tomto bode starostka obce prečítala uznesenia z predchádzajúcej schôdze a 

následne ich zhodnotila. 

 

K bodu 5: Všeobecné záväzné nariadenie o určení verejných priestranstiev si poslanci prešli 

a  všetci hlasovali za schválenie VZN. 

 

K bodu 6:  Plánujú sa riešiť stavebné úpravy cintorína, je spravená projektová dokumentácia 

k úpravám. Celkový rozpočet na spevnenie plochy cintorína je 45 000 €, navrhuje sa to 

rozdeliť na 2 etapy, nakoľko z Máš Šafrán sa očakáva dotácia vo výške 22 000 €, nastáva 

však problém, že v ÚPN nie sú naznačené stavebné úpravy cintorína. 

 

K bodu 7:  Pán Štefan Dadej starosta obce Podhorany predniesol poslancom svoju žiadosť 

týkajúcu sa parciel 288/62 až 288/70 vo vlastníctve obce Chmeľovec, ktoré by potreboval na 

výstavbu miestnej komunikácie, má už vyhotovenú projektovú dokumentáciu. Je to úsek 

parciel, ktoré sa na nič iné nevyužijú len na miestnu komunikáciu. Keďže je to výhodné pre 

obe strany, je to v prospech ľudí. Poslanci rozhodli, že žiadosti p. Dadeja vyjdú v ústrety 

a obec daruje obci Podhorany úsek parciel na miestnu komunikáciu s tým, že obec Podhorany 

dá vypracovať všetky potrebné podklady k prevodu pozemku, všetky náklady s výstavbou 

cesty bude znášať obec Podhorany. 

 

K bodu 8:  Na kúpených pozemkoch stojí stodola, ktorá sa plánuje zbúrať, dať vykúpiť 

drevo, oslovila sa firma Staré drevo taktiež rozoberú eterník aj ho zlikvidujú. V tomto roku sa 

plánuje renovácia schodov do kultúrneho domu, čakáme na cenové ponuky. Na cintorín sa 

vybavila 1100 l smetná nádoba, ktorá sa bude vyvážať v intervaloch komunálneho odpadu. 



Pán Boris žiadal o povolenie výkopu 20 cm rigolu na vlastné náklady z dôvodu regulácie 

vody, poslanci jeho žiadosť zamietli, nakoľko toto riešenie nevyrieši daný problém s tečúcou 

vodou. 

 

V diskusii už nikto nevystúpil, starostka obce poďakovala prítomným a schôdzu ukončila. 

 

V Chmeľovci, dňa 1.2.2024 

 

 

Zapísala: Ing. Katarína Kerestešová     ................................   

 

 

Overovatelia zápisnice:   Miloš Tivadar   ......................................... 

                                          

                                         Peter Muľ             ......................................... 

 


